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22. března 2023

Vakcíny proti COVID-19 mohou způsobit „trvalé
postižení“, říká německý ministr zdravotnictví
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Německý ministr zdravotnictví Karl Lauterbach, který kdysi tvrdil, že

očkování proti COVID-19 je bez vedlejších účinků, minulý týden

přiznal, že se mýlil a řekl, že nežádoucí reakce se vyskytují v míře

jedna z 10 000 dávek a mohou způsobit „těžká postižení“.

Dne 14. srpna 2021 Lauterbach na Twitteru uvedl , že vakcíny nemají

„žádné vedlejší účinky“, čímž dále zpochybňuje, proč se někteří

Němci odmítli nechat očkovat proti COVID-19.

Během rozhovoru pro německý kanál ZDF „Heute Journal“ dne 12.

března se moderátor Christian Sievers zeptal Lauterbacha na tvrzení,

které učinil v létě 2021, a konfrontoval ministra zdravotnictví se

svým předchozím tweetem, který uvedl, že záběry jsou prakticky bez

stran. efekty.

Lauterbach odpověděl, že tweet byl „zavádějící“ a „přeháněl“, když

poznamenal, že „nereprezentoval mou skutečnou pozici“.

https://volnyblog.news/vakciny-proti-covid-19-mohou-zpusobit-trvale-postizeni-rika-nemecky-ministr-zdravotnictvi/
https://volnyblog.news/wp-content/uploads/2023/03/Karl-Lauterbach-900x506-1.jpeg
https://twitter.com/Karl_Lauterbach/status/1426323236019650564
https://www.youtube.com/watch?v=653x0SpYd48&t=234s
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„Vždy jsem věděl o číslech a zůstala relativně stabilní… jeden z 10

000 [je zraněn],“ řekl Lauterbach. „Někteří říkají, že je to hodně a

někteří říkají, že to není tak mnoho.“

Lauterbachova poznámka o nežádoucích účincích vakcíny přišla

poté, co německá síť přehrála část výpovědi několika Němců, kteří

byli vážně zraněni po injekci, včetně 17leté gymnastky, která předtím

závodila na německém mistrovství v moderní gymnastice, než byla

hospitalizována, krátce po obdržení druhé dávky vakcíny BioNtech

COVID-19.

„Co říkáte těm, kteří byli postiženi [poškozením vakcínou]?“ zeptal se

Sievers Lauterbacha.

„To, co se stalo těmto lidem, je naprosto děsivé a každý jednotlivý

případ je příliš mnoho,“ odpověděl Lauterbach. „Upřímně je mi těch

lidí velmi líto. Existují těžká postižení a některá z nich budou trvalá.“

Steve Kirsch, výkonný ředitel Nadace pro výzkum bezpečnosti

vakcín , nesouhlasil s Lauterbachem, ale pochválil ministra

zdravotnictví za „pokrok“, když srovnal svou poslední poznámku s

jeho předchozími komentáři ohledně bezpečnosti a účinnosti vakcín

COVID-19.

„Skutečný počet závažných nežádoucích příhod je přibližně 100krát

vyšší než údaje, které uvedl Lauterbach – ‚blíže 1 ku 100 dávkám‘ a ‚V

případě smrti je to ~ 1 z 1000 dávek‘,“ uvedl Kirsch na Twitteru .

Do 31. října 2022 obdržel Paul-Ehrlich-Institut celkem 333 492

individuálních hlášení o podezřeních na nežádoucí reakce nebo

vedlejší účinky vakcíny COVID-19 v Německu, podle oficiálních

údajů ( pdf ) zveřejněných v prosinci 2022 lékařskou regulační orgán,

který zkoumá vakcíny a biomedicíny.

„Počet jednotlivých kazuistik za měsíc vyvrcholil v prosinci 2021 a

během letních měsíců 2022 neustále klesal,“ uvedla ve zprávě

spolková zdravotnická agentura, která je podřízena německému

https://www.vacsafety.org/
https://twitter.com/stkirsch/status/1635370825577803776
https://www.pei.de/SharedDocs/Downloads/DE/newsroom/dossiers/sicherheitsberichte/sicherheitsbericht-27-12-20-bis-31-10-22-aus-bulletin-zur-arzneimittelsicherheit-4-2022-s-29-34.pdf?__blob=publicationFile&v=4
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ministerstvu zdravotnictví.

Navzdory těmto zjištěním webová stránka ministerstva

zdravotnictví od 16. března uvádí, že „moderní vakcíny jsou bezpečné

a nežádoucí účinky se vyskytují pouze ve sporadických případech“.

Probíhající soudní spory

Vzhledem k tomu, že se téma postvakcinačních poranění začala více

zabývat některými německými médii, začaly se valit žaloby proti

BioNTech a také proti dalším výrobcům vakcín proti COVID-19.

BioNTech popřel veškerou odpovědnost, uvedl ZDF.

Výrobci vakcín, jako jsou Pfizer a Moderna, mají imunitu vůči

odpovědnosti, pokud se něco neúmyslně pokazí s jejich vakcínami,

což je staví do velmi silné právní pozice.

„Je pravda, že v rámci těchto smluv EU byly společnosti z velké části

zproštěny odpovědnosti a odpovědnost tedy nese německý stát,

abych tak řekl… spolkové země,“ řekl Lauterbach.

Přesto ministr zdravotnictví poznamenal, že by bylo „rozhodně“

dobrý nápad, kdyby biofarmaceutické společnosti „prokázaly ochotu

pomoci“ těm, kteří byli postiženi nežádoucími účinky vakcíny,

zejména kvůli „přemrštěným“ ziskům.

„Takže to by nebylo jen dobré gesto, měli bychom to očekávat,“ řekl.

Lauterbach řekl, že prioritou je nyní usnadnění péče o ty, kteří trpí

postvakcinačním syndromem. Dodal, že „vyjednává s rozpočtovým

výborem“ o zahájení programu na pomoc zraněným.

„Je to program, který bych chtěl spustit co nejdříve, a o těchto

penězích jsem v jednání o rozpočtu. Takže je to něco, co musíme také

dotáhnout do konce, je to povinnost a propojilo by to odborníky v

této oblasti tak, aby pravděpodobnost dobré terapie v Německu

rostla,“ řekl Lauterbach.

https://www.bundesgesundheitsministerium.de/en/topics.html
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„Naše chápání nepříznivých událostí je nyní stále jasnější a jasnější,“

dodal. „V budoucnu by mělo být možné identifikovat postižené

rychleji, abychom jim mohli rychleji pomoci.“

Léčba poranění způsobených vakcínou

Dr. Elizabeth Lee Vliet v nedávném rozhovoru pro „Crossroads“

EpochTV řekla, že již bylo známo, že toxicita spike proteinu a další

složky vakcíny COVID-19 by mohla způsobit komplikace a nežádoucí

reakce krátce po zavedení injekcí. .

„Během prvních šesti měsíců po zavedení očkování COVID-19 jsem

měla celou škálu pacientů se všemi druhy problémů, které předtím

neměli,“ řekla a dodala, že jediným společným jmenovatelem těchto

případů bylo, že všichni měli vakcíny proti COVID-19.

Na pomoc lidem, kteří trpí zraněními způsobenými vakcinací,

připravila Nadace Truth for Health vzdělávací brožuru vysvětlující

nežádoucí reakce vakcíny a možnosti léčby, řekla Vliet, který také

pracuje pro bono jako prezident a generální ředitel nadace.

Léčba zahrnuje kombinaci léků na předpis, nutraceutik, doplňků,

potravin, neuroprotekce, posilovačů imunity a také změny životního

stylu, řekla Vliet a dodala, že tento kombinovaný přístup používá k

léčbě svých pacientů a má pozitivní výsledky.

„Jedním ze základních léků, které mají obrovské výhody pro

pacienty, které léčím, je například hydroxychlorochin,“ řekla Vliet,

„protože je protizánětlivý, je imunitní modulátor, je antivirový.“

„Nikdy v historii očkovacího programu na celém světě jsme neměli

experimentální injekci, která by prošla hematoencefalickou bariérou,

dostala se do samotného mozku a do nervového systému,“ řekla

Vliet.

„Tyto injekce genové terapie COVID to dělají,“ řekla. „Také

překračují placentární bariéru… takže je pochopitelné, proč tyto

experimentální genové terapie způsobují tolik poškození vyvíjejících

https://www.theepochtimes.com/adverse-effects-of-mrna-vaccines-were-known-before-covid-19-medical-doctor_4729329.html
https://www.truthforhealth.org/about-us-truth-for-health-foundation/
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se dětí v děloze, mozku a centrálního nervového systému u dětí i

dospělých.“

Protože lékaři chápou mechanismus, jak vakcíny fungují, mohou k

léčbě nežádoucích účinků použít existující léky, vysvětlila Vliet.

Ella Kietlinska přispěla k této zprávě.

Od NTD News

ZDROJ: https://www.ntd.com/covid-19-vaccines-can-cause-

permanent-disabilities-says-german-health-minister_907785.html
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